
Referat frå styremøte i Oppland Bygdekvinnelag 

Tilstades: Marit, Borgny, Gudrun, Anne Grethe,Mari Marthe , 

Vigdis,Kristine (OBU)  og Inger Amb frå Sentralstyret. 

 

Torsdag 7.januar kl 19.30 - 22.00 på Zoom  

 

 

Sakliste: 

42/20. Godkjenning av innkalling og saksliste. 

  Innstilling: Godkjennes 

43/20. Godkjenning av protokoll fra møtet 12.10.20 

  Innstilling: Godkjennes  

44/20. Borgny og Vigdis tar oss gjennom årsmøtet i Oppland Bondelag. Kva blir kjerne-  

  punktai det nye Innlandet Bondelag?  

 Borgny og Vigdis sa litt om årsmøte til Oppland. Vi i Bygdekvinnelaget stiller         

  oss bak. 

 Vi hadde og ein prat om samarbeid mellom Bondelaget og Bygdekvinnelaget. 

Dette er noko vi sett høgt, blant anna så er det fleire lokallag som    

samarbeider med Bondelaget på «matpakke dagen». Dette er ein fin 

innfallsport til samarbeid med Bondelaget, der vi og får fremja arbeidet med 

lokal,norsk og god skulemat.  

         

45/20. Årsmøte 2021. 

13. og 14. mars 2021 på Hafjell Hotell i Øyer 

-Ingen reklame spørring i år. Mange små bedrifter som slit no, så vi føler ikkje det er rett 

og spørja dei nå. 

-Bilete frå kvar region ved regionkontaktane i årsmeldinga i staden for reklame i år. 

- Arbeidsfordeling i skriving av årsmelding: 

- Marit skriv helsing frå leder, kva ho har vore med på og frå distriktsleder 

samlingane. 



- Borgny skriv frå landsmøte og kva ho har vore med på.  

- Kristine skriv helsing frå OBU 

- Resten av styret skriv kva dei har vore med på. 

 

46/20. Valg 2021. Varsel til valgkomiteen. Hvem i styret tar gjenvalg? 

  Marit, Borgny og Mari Marthe står på valg i 2021. 

  Marit og Mari Marthe tek ikkje gjenvalg. 

  Borgny stiller seg til disposisjon.  

   

47/20. Positivprisen – invitasjon til å nominere kandidater. 

  Borgny legg ut på FB. Så kjem det saman med mail angåande årsmøte.  

  Vi sett frist til 1.2.2021 for attende melding. 

 

48/20. Regionmøter. 5 møter – eit møte i kvar region. 

  Tema? Varighet? Gjennomførbare fysiske møter? 

  Innspill fra representantene.  

  - Vi må sjå an etter den 18. januar. 

  Med lokale tilpasninger. Går det ikkje å ha fysiske møter så ta ein telefon! 

  Tema: Distrikssleddet sin eksistens. 

              Utfordre laga til å tenkje kva dei samarbeide om.  

   Ulike digitale løysingar. 

 

                

    

49/20. En liten oppsummering fra Marit sine møter med landets distriktsledere og 

sentralstyret. 

Koronaen har begrensa mange. Trøndelag har arrangert webinar, virkeleg bra!  



 

 

 

 

50/20. Runde rundt bordet. 

        Mari Marthe: Østre Gran er no Gran Bygdekvinnelag. Mykje aktivitet rundt om i  

              regionen. Men her og er alt korona tilpassa, og med lokale variantar.          

        Anne Grethe: Stille og roleg i Valdres.Mange som er redde smitte. 

Kristine (OBU): Litt fysiske møter. Årsmøte i Februar, som dei håpar at dei kan ha 

på Sanner. Dei har vore aktive på nett. Og fekk ut Opplendingen før jul.  

Dei har og vore aktive med leserinnlegg.  

Borgny : Roleg i Norddalen. Mykje smitte no og ikkje anbefalt å ha aktivitet. 

Vigdis: Ho har vore på eit triveleg årsmøte til Vestre Toten. Vardal hadde godt 

opplegg på “Bruk heile dyret”. Vi må og bli ein sterkere forbruker!!  

Gudrun: Stille og roleg i sørdalen og.  

 

 

51/20. Eventuelt. 

     Marit:   Tannhelse - Kanskje lokallaga i Norddalen kan skrive eit leserbrev?  

           Borgny: Vi må ha ein plan B på årsmøte i mars. Ser det an til 11.2. 

 

11.Februar 2021 nytt styremøte. 

 

 

Ref. Borgny  

         

 



 

 


